
注意：如 家 長 以 郵寄或使 用 學校設立的 收集箱  等 遞交申請表的特 別安

排，  學 校未能即時檢查家長所出示各項證明文件的正本  ，相關家長需在

遞交申請時簽署以下聲明書 聲明  所遞交證明文件副本  是 由 相 關文件的

正本  複 印所得 及會於 20 20年 11月 2日或之前帶同有關文件正本到  學 校核

實  。 

小一入學統籌辦法 

家長聲明書 

本人 (家長姓名 )  (身份證明文件號碼： )，

未能親身或以書面授權親友帶同所需證明文件正本到校辦理自行分配

學位申請手續，本人現聲明本人所遞交的證明文件副本是由相關文件

的正本複 印所得，  並 會 在 2 0 2 0年 1 1月 2日  或之前 （ 註 ）  ，將

( 小 一 申 請 兒 童 姓 名 ) ( 身 份 證 明 文 件 號

碼： )申請小一入學統籌辦法所需的證明文件正本呈

交     (小學名稱 )  檢視，以便學校可繼續辦理

該申請兒童的自行分配學位申請，否則該申請將會自動作廢。

（註：學校在收取有關申請表後會預約家長在2020年 11月2日或之前到學校提供相關

文件的正本以供核實。） 

家長  /  監護人簽署︰

日期︰

聯絡電話︰



Note: Since schools could not check the original copy of the documents if the applications are

submitted by post or using the drop-box provided by the school, parents should complete the 

following declaration form to declare that documents provided are true copies and will submit 

the original copy of the supporting documents to the school on or before 2 November 2020 for 

verification.  

Primary One Admission (POA) 

Declaration Form 

I (Name of parent) (Identity Document 

no.: ) could not apply in person or authorize a representative to submit 

the application for discretionary place due to special circumstances.  I declare that the 

supporting documents provided in relation to the POA application of my child 

(Name of applicant child) (Identity 

Document no.: ) are true copies and will submit the original copies of 

the supporting documents to (Name of school) for 

verification on or before 2 November, 2020 (Note) and further processing of the POA 

application by the school.  Otherwise, the aforesaid application will be rendered null 

and void. 

(Note: After receiving the application form, the school concerned will arrange parent to submit 

the original copy of the supporting documents to the school for verification on or before 2 

November 2020.) 

Signature of parent / guardian︰ 

Date ︰ 

Contact Tel︰ 
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